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  Vlaams Parlement 

De Commissie voor Welzijn, Volksgezondheid, Gezin en Armoedebestrijding be-

sprak het voorstel van resolutie over vakantieopvang voor jongeren met een zorg-
behoefte op 29 april 2020 en 27 januari 2021. 
 
(Deze vergaderingen werden als videoconferentie georganiseerd.) 

1. Vergadering van 29 april 2020 

1.1. Toelichting door Hannes Anaf 

Hannes Anaf wil met dit voorstel van resolutie een hiaat in de regelgeving aan-
kaarten die een kleine groep kinderen met een zorgbehoefte treft, maar voor hen 
een grote impact heeft. Hij geeft het voorbeeld van een gezin met een dochter met 
een beperking. Ze gaat naar een school voor buitengewoon onderwijs, maar in de 
vakanties kan ze opvang genieten in een semi-internaat in de eigen school. Op een 

bepaald moment wordt het de ouders te zwaar en beslissen ze haar ook tijdens 
het schooljaar naar een internaat te sturen. Dat internaat bevindt zich in een an-
dere school, waardoor ze het recht op vakantie in het semi-internaat verliest.  
 

Aan het einde van de vorige regeerperiode hebben enkele meerderheidsleden een 
conceptnota voor nieuwe regelgeving opgesteld betreffende de verduidelijking van 
de rechten van internen en het kwaliteitskader van internaten (Parl.St. Vl.Parl. 
2018-19, nr. 1904/1). Die bevatte heel wat goede onderdelen maar het hiaat bleef. 
Een jongere die in een internaat naar keuze verblijft, heeft in principe recht op 

vakantieopvang in dat of een ander internaat. Jongeren die in een multifunctioneel 
centrum verblijven dat tijdens de vakantieperiode sluit, hebben dezelfde rechten 
op zorgcontinuïteit. Als een jongere in een ander internaat verblijft, bijvoorbeeld 
omdat er wachtlijsten zijn bij het multifunctioneel centrum in de regio, is het voor 

de school verboden om vakantieopvang te bieden, zelfs als ze dat wil. Met dit 
voorstel van resolutie roept de sp·a de Vlaamse Regering op om de zorgcontinuïteit 
en het recht op vakantie voor jongeren met een zorgbehoefte, ongeacht de voor-
ziening waarin ze verblijven, te verzekeren.  

1.2. Bespreking 

Immanuel De Reuse beaamt dat de kleine onvolkomenheid grote gevolgen heeft 
voor de betrokkenen. Het is belangrijk dat jongeren met een zware zorgbehoefte 

ook tijdens de vakantie kunnen genieten van zorgcontinuïteit. Heel wat van die 
kinderen hebben behoefte aan de structuur en de omkadering van een professio-
nele omgeving. Het Vlaams Belang zal het voorstel van resolutie steunen.  
 
Katrien Schryvers vindt ook dat de reglementering voor internaten zeer complex 

is. Het is nodig om daar iets aan te doen, zoals gepland is, conform de beleidsnota 
Welzijn, Volksgezondheid, Gezin en Armoedebestrijding 2019-2024 (Parl.St. 
Vl.Parl. 2019-20, nr. 120/1) en de beleidsnota Onderwijs 2019-2024 (Parl.St. 
Vl.Parl. 2019-20, nr. 129/1). Een werkgroep buigt zich daarover, ook over de kwes-

tie die het voorstel van resolutie aankaart. Ze vraagt om geduld te hebben.  
 
Freya Saeys is het eens met het principe maar de materiële invulling van dat recht 
is onuitvoerbaar. Het zou een fout signaal zijn om loze verwachtingen te creëren. 
Er is een overeenkomst om dat voor augustus 2021 op te lossen.  
 
Tine van der Vloet wijst ook op de beleidsnota’s en de werkgroep. De afstemming 
tussen Onderwijs en Welzijn is wezenlijk. Het voorstel van resolutie maakt daar-
enboven geen onderscheid tussen een GO!-internaat en een VAPH-internaat, wat 
het verwarrend maakt (GO!: onderwijs van de Vlaamse Gemeenschap; VAPH: 
Vlaams Agentschap voor Personen met een Handicap). Misschien kan de persoons-
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volgende financiering van minderjarigen soelaas brengen. Ook zij vindt het belang-

rijk dat de werkgroep snel resultaten oplevert en stelt voor daarop te wachten.  
 
Maurits Vande Reyde is het principieel eens met de inhoud van het voorstel van 
resolutie. Toch wil hij wachten op de werkgroep die ook de praktische haalbaarheid 

van een en ander zal nagaan. Hij vraagt de indieners de stemming uit te stellen 
tot de zaak nader bekeken is, ook met de leden van de Commissie voor Onderwijs, 
om daarna een algemeen gesteund voorstel van resolutie op te stellen.  
 
Samen met de andere leden erkent Ann De Martelaer het probleem dat Hannes 
Anaf aankaart. Ze vindt dat kinderen die tijdens het schooljaar in een multifuncti-
oneel centrum of internaat verblijven, moeten kunnen deelnemen aan inclusieve 
vakantie-initiatieven en vraagt dat de werkgroep zich daar expliciet over buigt.  
 
Hannes Anaf wil niet per se zijn voorstel van resolutie goedgekeurd zien. Hij wil 
een oplossing voor het probleem en liever vandaag dan morgen. Augustus 2021 is 
nog te ver weg. Hij wil wel de eindstemming verdagen om na te gaan of een ruimer 
en eenparig voorstel van resolutie mogelijk is. 

2. Vergadering van 27 januari 2021 

2.1. Voortzetting van de bespreking 

Hannes Anaf heeft van de meerderheid vernomen dat ze geen werk zal maken van 

een breder voorstel van resolutie omdat de Vlaamse Regering in februari 2021 met 
een conceptnota komt waarin het vermelde manco aan bod komt. Hij wil zijn voor-
stel van resolutie daarom alsnog ter stemming voorleggen: goedkeuring ervan zou 
immers een aansporing betekenen om dit probleem wel degelijk op te nemen in de 

aangekondigde conceptnota. 
 
Maurits Vande Reyde begrijpt de bezorgdheid van Hannes Anaf en geeft aan dat 
de conceptnota soelaas zal bieden. Hij zal daarom tegenstemmen. 

2.2. Stemming 

Het voorstel van resolutie wordt met 5 stemmen tegen 7 niet aangenomen. 
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